
TRPIMIR GOLUŽA: 

 - Dakle, gradonačelniče sramota koju ste nanijeli svima nama Zagrepčanima kada ste 

propustili organizirat javni doček našim zlatnim vaterpolistima još jedanput je pokazala 

zabrinjavajuću razinu vaše osobne dezorjentiranosti i nesposobnosti ali i vašu nedoraslost 

dužnosti gradonačelnika hrvatske metropole. Teško je čovjeku poput vas koji ne razumije sport 

niti ima sportski duh objasniti što znači biti najbolji na svijetu.  

Kako vama pojasniti sreću i zadovoljstvo koje osjete sportaši zbog pobjede i osvajanja naslova 

prvaka, kako vam objasniti zašto je sportašima poseban gušt, ali i nagrada podijeliti tu sreću sa 

svojim navijačima. Vi to jednostavno ne možete shvatiti. Zato i očekujete da vam svjetski prvaci 

trebaju izraziti želju, možda čak i pisanu molbu da im organizirate svečani doček.  

Na dan kada su naši vaterpolisti postali svjetski prvaci vi ste na Markovu trgu uz bitno 

reducirani nacionalni izričaj euforično protestirali protiv aktualnog premijera i Vlade.  

Da se razumijemo to je vaše neosporno pravo, ljudsko, demokratsko, političko.  

No jeste li svijesni da takvim osobnim huškačkim protestiranjem protiv premijera i Vlade 

izravno ugrožavate interese Zagreba i Zagrepčana? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniku. Želi li… 

 

……(Nerazumljive upadice iz klupe)…… 

 

……(Žamor)…… 

 

……(Pljesak)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Želi li gradonačelnik odgovoriti? Želi. Izvolite, gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

……(Žamor)…… 

 Molim vas da se umirite zastupnici! Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa evo prvo znači pošto je pitanje o mom sportskom duhu i da li ja razumijem sportaše, 

znači prvo zastupniče Goluža ajmo malo recimo na nogomet. Znači, 1998. godine dok ja imam 

16. godina sam otišao na utakmicu za treće mjesto na Svjetsko prvenstvo u nogometu i navijao 

za Hrvatsku protiv Nizozemske kada smo osvojili brončanu medalju.  

Zatim na Svjetsko prvenstvo u nogometu u Moskvi sam bio na polufinalu i na finalnoj utakmici 

kada je Hrvatska osvojila srebrnu medalju. To je u nogometu. 

 Ajmo sada na vaterpolo. Grad Zagreb je suorganizirao Europsko prvenstvo u vaterpolu 

samo mjesec dana ranije, suorganizirao. Bio sam osobno i na polufinalnoj utakmici u vaterpolu 

i na finalnoj utakmici u vaterpolu kada smo na Europskom prvenstvu osvojili odnosno Hrvatska 

reprezentacija osvojila srebrnu medalju.  

Tako da toliko o tome kako ja ne razumijem sport, ne zanima me sport i sve što ste, sve ove laži 

koje ste ovdje iznijeli. 

 Isto tako što se tiče, što se tiče i vaterpola ja vas nisam primjetio, možda sam krivo vidio, 

nisam vidio da ste bili prije dva dana na premijeri filma "Dogodio se" koji je posvećen 

legendarnom izborniku Ratku Rudiću. Tada vas nisam s tom vaterpolo kapicom vidio na 

premijeri filma za razliku od svih drugih koje zanima vaterpolo i koji podržavaju vaterpolo. 

Tako da očito da ovo politizirate u svoje svrhe. A sve što se tiče dočeka sam već više puta javno 

govorio pa i rekao samim reprezentativcima kada sam ih primio u palači Dverce i dodijelio im 

Medalju Grada Zagreba. 



 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Idemo dalje. Niste dali znak da… 

 

 UPADICE (iz klupe): - Je, dao je. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Jel' dao? 

 

 UPADICA (iz klupe): - Je, dao je. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Je. Dobro ako ste dali. Ja nisam vidio. Moji suradnici su vidjeli. Izvolite, imate riječ. 

 

 TRPIMIR GOLUŽA: 

 - U situaciji u kojoj ste u više navrata priznali vlastitu nemoć samostalnog rješavanja 

elementarnih gradskih problema poput smeća, prometa, dječjih vrtića vi posve bespotrebno na 

osobnoj razini ulazite u sukob s premijerom od kojeg svakodnevno fektate pomoć za rješavanje 

problema koji su isključivo u vašoj ingerenciji.  

……(Žamor)…… 

 To je loše za Zagreb. 

 Gradonačelniče, ova kapica Hrvatske vaterpolske reprezentacije simbol je svega onoga 

prema čemu vi nemate ni osjećaj, ni poštovanje. Ona je dio našeg identiteta kojeg vi tako 

perfidno nastojite zatomiti i zamijeniti nečime što nije dio naše kulture, ni tradicije. 

……(Žamor)…… 

 No koliko god se vi trudili… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …siguran sam da u tome nećete uspjeti. 

 

……(Žamor)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče. Izvolite na mjesto. Idemo dalje.  

 Gradonačelnik želi dati daljnje objašnjenje. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - A niste mi odgovorili na kojem ste to vi europskom prvenstvu ili bilo kojem prvenstvu 

bili u vaterpolu u publici. Niste mi ni odgovorili na kojim ste to svjetskim prvenstvima pratili 

Hrvatsku reprezentaciju za razliku od mene koji sam je pratio i u drugim zemljama.  

Znači, niste mi odgovorili.  

……(Nerazumljiva upadica g. Trpimira Goluže iz klupe)…… 

 Znači, isto tako Grad Zagreb je suorganizirao doček, suorganizirao doček zajedno sa 

državom za Hrvatsku nogometnu reprezentaciju nakon Svjetskog prvenstva u Katru dok sam ja 

bio gradonačelnik.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

 Pa znači suorganizirao zajedno sa državom, zajedno sa Vladom. Sve sam već rekao na 

tu temu. Razgovarao sam osobno sa reprezentativcima, sa svima. Vjerujem da će osvojiti 

medalju na Olimpijskim igrama u Parizu. 

 

 



 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Samo malo. Gospodine Župan, ajde malo primirite se da čujemo! 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - I naravno da ćemo ih dočekati na glavnom zagrebačkom trgu. 

 Što se tiče ove optužbe oko zastava ona je potpuno smiješna zato što stalno što god Grad 

Zagreb radi ističe hrvatsku zastavu. I na prosvjedu protiv HDZ-a je bilo hrvatskih zastava i to 

vas… 

 

 UPADICA (iz klupe): - Nije. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Nemojte demantirat. Znači nemojte, nemojte govoriti neistine. 

 

……(Žamor)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Bez upadica! Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Samo da završim. Nemojte mi upadat u riječ.  

 Ali ono gdje ste se vi razotkrili zastupniče Goluža je što ste… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …nazvali prosvjed protiv Andreja Plenkovića huškačkim… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - …zato što ste zastupnik MOST-a a MOST je dva puta doveo HDZ na vlast a očito želi 

i treći. 

 
 


